
         Zápis z 17. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 27.04.2022 

 

 
 
Přítomni:   dle presenční listiny 
 
Omluveni: Kamil Hrabec, JUDr. Dagmar Hrudová, Mgr. Vladimír Švidrnoch, DiS. 
 

 
    
Starosta města zahájil zasedání zastupitelstva města v 15:05 h. Přítomno bylo 12 zastupitelů.  
 
Starosta města konstatoval, že zasedání zastupitelstva města bylo řádně svoláno a oznámení 
vyvěšeno na úřední desce. 
 
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva města byl podepsán Kamilem Hrabcem a Alešem 
Šklářem. 
 
Starosta navrhl za členy návrhové komise Michala Kocurka a MUDr. Dušana Kučeru, PhD., 
MBA a dal pro ně hlasovat jednotlivě.  
    
Návrhová komise: Michal Kocurek PRO: 11 
   ZDRŽ: 1 

      
 MUDr. Dušan Kučera, PhD., MBA PRO: 11 
   ZDRŽ: 1 
     
Starosta navrhl za ověřovatele zápisu Mgr. Kateřinu Čechovou a Karla Smuže a dal pro ně 
hlasovat jednotlivě.  
 
Ověřovatelé: Mgr. Kateřina Čechová PRO: 11 

   ZDR: 1 
  

 Karel Smuž PRO: 11  
  ZDR: 1 
   

     
Starosta sdělil, že zapisovatelkou pro 17. zasedání zastupitelstva města je Ing. Renáta 
Mičulková. 
 
Starosta města předložil ke schválení návrh programu 17. zasedání zastupitelstva města 
uvedený v pozvánce. Zároveň se zeptal, zda někdo z přítomných zastupitelů chce program 
zastupitelstva města ještě doplnit o další materiál. Žádný návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo města schválilo tento program 17. zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 27.04.2022.  
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PROGRAM: 

1. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva města 
2. Stanovení počtu členů Zastupitelstva města Vratimova a Rady města Vratimova pro 

volební období 2022–2026 
3. Rozbory hospodaření města a příspěvkových organizací za období 1.–12. měsíce roku 

2021  
4.  Informace o rozpočtových opatřeních přijatých radou města v roce 2021 
5. Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2021 – KS  
6. Zápis Revizní komise DSO Region Slezská brána č. 1/2022  
7. Návrh přidělení účelových dotací spolkům a organizacím na rok 2022 
8. Poskytnutí peněžitého daru pro TJ Sokol Vratimov 
9. Poskytnutí peněžitého daru na rok 2022 pro Péče srdcem, z. ú. 
10. Poskytnutí peněžitého daru na rok 2022 pro Podané ruce – osobní asistence 
11. Schválení uzavření dodatku č. 2 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 

prostředí České republiky 
12. Žádost o poskytnutí dotace – „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 3. výzva“ 
13. Žádost o poskytnutí dotace – „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 3. výzva“ 

(AMO) 
14. Rozpočtové opatření č. I/2022 
15. Udělení souhlasu k předfinancování projektu „Modernizace infrastruktury pro 

vzdělávání v SVČ Vratimov“ – Středisko volného času Vratimov, příspěvková organizace 
16. Smlouva č. 544/B1/2022 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu 

dopravní infrastruktury na rok 2022 v rámci akce „Horní Datyně – chodník ul. 
Vratimovská“ – ISPROFOND 5817510247 

Hlasování: PRO: 12 

 
 
 
 

17/1 Kontrola plnění usnesení zastupitelstva města 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení zastupitelstva města. 
Hlasování: PRO: 12 

 
 
17/2 Stanovení počtu členů Zastupitelstva města Vratimova a Rady města Vratimova 

pro volební období 2022–2026 

 
MUDr. Kučera, PhD., MBA dal protinávrh na stanovení 15 členného Zastupitelstva města 
Vratimova pro volební období 2022–2026. 
 
Starosta uvedl, že na základě zkušeností z minulých volebních období je vhodné ponechat 17 
členné Zastupitelstvo města Vratimova pro volební období 2022–2026. 
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Zastupitelé města hlasovali k protinávrhu MUDr. Dušana Kučery, PhD., MBA na stanovení 15 
členného Zastupitelstva města Vratimova pro volební období 2022–2026. 
Hlasování: PRO: 1, PROTI: 11 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 67 zákona o obcích 17 členů Zastupitelstva 
města Vratimova pro volební období 2022–2026. 
Hlasování: PRO: 11, PROTI: 1 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. m/ zákona o obcích 5 členů 
Rady města Vratimova pro volební období 2022–2026.  
Hlasování: PRO: 11, ZDRŽ: 1 
 
 
V 15:10 h přišel Ing. Ivo Kiška. 
 
 
 

17/3 Rozbory hospodaření města a příspěvkových organizací za období 1.–12. měsíce 
roku 2021 

 
Ing. Kašičková uvedla, že materiál byl projednán ve finančním výboru a doporučen 
zastupitelstvu města ke schválení. 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozbory hospodaření města a příspěvkových organizací za 
období 1.–12. měsíce roku 2021. 
Hlasování: PRO: 13 

 
 
17/4 Informace o rozpočtových opatřeních přijatých radou města v roce 2021 

 
Ing. Kašičková uvedla, že materiál byl projednán ve finančním výboru a doporučen 
zastupitelstvu města ke schválení. 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o rozpočtových opatřeních přijatých radou 
města v roce 2021. 
Hlasování: PRO: 13 
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17/5 Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2021 – KS 

 
MUDr. Kučera, PhD., MBA se zeptal, jaký byl důvod ke zrušení městského plesu. Starosta 
uvedl, že z důvodu výskytu nemoci covid-19 byly zpřísněné podmínky pro pořádání akcí, a 
proto vedení města rozhodlo o jeho zrušení. Bc. Slavíková dodala, že podmínkou pořádání 
kulturních akcí byl maximální počet přítomných 100 osob, a to včetně personálu. 
 
 
V 15:15 h přišel Ing. Christos Kirkopulos. 
 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí materiál organizační složky Kulturní středisko Vratimov  
Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2021. 
Hlasování: PRO: 14 

 
 
17/6 Zápis Revizní komise DSO Region Slezská brána č. 1/2022 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis Revizní komise DSO Region Slezská brána  
č. 1/2022 z 23.02.2022. 
Hlasování: PRO: 14 

 
 
17/7 Návrh přidělení účelových dotací spolkům a organizacím na rok 2022 

 
Ing. Kašičková uvedla, že zájmová komise respektuje doporučení rady města na úpravu 
přidělení dotací jednotlivým spolkům. 
 
Michal Kocurek poukázal na to, že by zastupitelé měli mít k dispozici všechny podané žádosti 
pro řádné posouzení přidělení dotace. 
 
Michal Kocurek dal protinávrh na stanovení výše dotace, pro Klub terénních vozidel 4x4 
Havířov, z. s. dotaci nepřidělit a spolku Rovnovážka přidělit dotaci ve výši 35.200 Kč. 
 
Aleš Šklář se zeptal, proč je navržena dotace pro 1. Judo club Baník Ostrava, z. s., když nemají 
sídlo ve Vratimově.  
Bc. Böhm uvedl, že členy spolku jsou i vratimovské děti a tréninky probíhají na Základní škole 
Masarykovo nám. ve Vratimově. 
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Zastupitelé města hlasovali k protinávrhu Michala Kocurka nepřidělit dotaci Klubu terénních 
vozidel 4x4 Havířov, z. s. a spolku Rovnovážka přidělit dotaci ve výši 35.200 Kč.  
Hlasování: PRO: 1, PROTI: 11, ZDRŽ: 2 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení účelové dotace z rozpočtu města dle 
předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 13, ZDRŽ: 1 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje vzorovou veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace. 
Hlasování: PRO: 13, ZDRŽ: 1 

 
 
17/8 Poskytnutí peněžitého daru pro TJ Sokol Vratimov 

 
Starosta uvedl, s ohledem na skutečnost, že v rozpočtu města pro rok 2022 není vyčleněna 
žádná částka pro poskytnutí peněžitého daru pro TJ Sokol Vratimov, žádosti nevyhovět.   
 
Bc. Böhm navrhl poskytnout peněžitý dar ve výši 50.000 Kč. 
 
MUDr. Kučera, PhD., MBA uvedl, že v případě nižší částky by v rámci rezervy rozpočtu mohlo 
město dar poskytnout. 
 
Michal Kocurek uvedl, že pro seriózní rozhodnutí o stanovení výše daru by bylo třeba 
předložit blíže technicky vyspecifikované prováděné stavební práce včetně podrobného 
rozpočtu díla. 
 
Mgr. Kašička navrhl odložit projednání materiálu jako poslední bod dnešního zastupitelstva 
města, kdy by měla dojít starostka TJ Sokol Vratimov Ilona Spratková a reagovala by na 
připomínky zastupitelů. 
 
Zastupitelé města hlasovali k návrhu Mgr. Kašičky k odložení projednání materiálu 
„Poskytnutí peněžitého daru pro TJ Sokol Vratimov“ jako posledního bodu dnešního 
zasedání. 
Hlasování: PRO: 14 
 

 
17/9 Poskytnutí peněžitého daru na rok 2022 pro Péče srdcem, z. ú. 
 
MUDr. Dušan Kučera, PhD., MBA se zeptal, zda návrh odboru sociálně správního na výši daru 
je pro žadatele akceptovatelný. 
Vedoucí odboru sociálně správního Mgr. Herzová sdělila, že žadatelé s tímto návrhem 
souhlasí. 
  
Materiál byl projednán bez připomínek. 
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Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí peněžitého daru ve výši 45.000 Kč společnosti 
Péče srdcem, z. ú., Mírová 98/18, Ostrava-Vítkovice, IČ 04629531, zastoupené ředitelkou 
Janou Vávrovou, MBA. 
Hlasování: PRO: 14 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje darovací smlouvu na poskytnutí peněžitého daru  
ve výši 45.000 Kč mezi městem Vratimov a společností Péče srdcem, z. ú., Mírová 98/18, 
Ostrava-Vítkovice, IČ 04629531, zastoupenou ředitelkou Janou Vávrovou, MBA. 
Hlasování: PRO: 14 

 
 
17/10 Poskytnutí peněžitého daru na rok 2022 pro Podané ruce – osobní asistence 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí peněžitého daru ve výši 45.000 Kč  
na částečné pokrytí osobních nákladů pracovníků v přímé péči spolku Podané ruce – osobní 
asistence, Zborovská 465, Frýdek-Místek, IČ 70632596, zastoupené ředitelkou  
Bc. Helenou Fejkusovou. 
Hlasování: PRO: 14 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje darovací smlouvu na poskytnutí peněžitého daru  
ve výši 45.000 Kč mezi městem Vratimov a spolkem Podané ruce – osobní asistence, 
Zborovská 465, Frýdek-Místek, IČ 70632596, zastoupeným ředitelkou Bc. Helenou 
Fejkusovou. 
Hlasování: PRO: 14 

 
 
17/11 Schválení uzavření dodatku č. 2 o poskytnutí podpory ze Státního fondu 

životního prostředí České republiky 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje dodatek č. 2 ke smlouvě 03921961 (smlouva č. SML 
1008/2019/VaŽP z 23.10.2019) o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí 
České republiky na výměny nevyhovujících kotlů na pevná paliva v domácnostech, úspor 
energie a dalších adaptačních či mitigačních opatření ve vztahu ke změně klimatu v obcích 
Karlovarského, Moravskoslezského a Ústeckého kraje, kde se změní termín podaní ZVA na 
12/2022, z důvodu neprovedení všech výměn nevyhovujících kotlů, mezi městem Vratimov a 
Státním fondem životního prostředí, Kaplanova 1931/1, Praha 11, IČ 00020729. 
Hlasování: PRO: 14 
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17/12 Žádost o poskytnutí dotace – „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 3. 
výzva“ 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení dotace z rozpočtu města Vratimov v rámci 
projektu „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 3. výzva“ Moravskoslezskému kraji, 
28. října 117, Ostrava, IČ 70890692, ve výši 10.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 14 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Vratimov 
v rámci projektu „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 3. výzva“ mezi městem 
Vratimov a Moravskoslezským krajem, 28. října 117, Ostrava, IČ 70890692, zastoupeným 
prof. Ing. Ivo Vondrákem, CSc., hejtmanem kraje. 
Hlasování: PRO: 14 

 
 
17/13 Žádost o poskytnutí dotace – „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 3. 

výzva“ (AMO) 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení dotace z rozpočtu města Vratimov v rámci 
projektu „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 3. výzva“ Moravskoslezskému kraji, 
28. října 117, Ostrava, IČ 70890692, ve výši 20.000 Kč.  
Hlasování: PRO: 14 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Vratimov 
v rámci projektu „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 3. výzva“ mezi městem 
Vratimov a Moravskoslezským krajem, 28. října 117, Ostrava, IČ 70890692, zastoupeným 
prof. Ing. Ivo Vondrákem, CSc., hejtmanem kraje. 
Hlasování: PRO: 14 

 
 
17/14 Rozpočtové opatření č. I/2022 

 
MUDr. Dušan Kučera, PhD., MBA se zeptal, zda prostředky navýšené v příjmové části zůstávají 
v rozpočtu a jsou navíc. 
 
Vedoucí finančního odboru Mgr. Ing. Janků sdělil, že tak, jak je podrobně popsáno 
v předkládaném materiálu, navýšení příjmů v celkové výši 6.877.926,73 je ihned zapracováno 
do výdajové části ve stejné výši.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. I/2022 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 14 

 
 
17/15 Udělení souhlasu k předfinancování projektu „Modernizace infrastruktury pro 

vzdělávání v SVČ Vratimov“ – Středisko volného času Vratimov, příspěvková 
organizace 

 
Ředitelka Střediska volného času Vratimov Bc. Nevrlá uvedla, že při výběrovém řízení na 
stavební práce se cena zakázky navýšila o 884.000 Kč, což by znamenalo navýšení spoluúčasti 
města na 1.484.000 Kč a není jistota, že se spoluúčast ještě nenavýší. Má rozjednáno 
s projektantem a akustikem přepracování navržených technologií a materiálů, aby došlo ke 
snížení ceny díla. Zároveň jedná se společností ITI na úpravě dotačních podmínek, aby bylo 
možno dodržet původně nastavené cenové podmínky. 
 
Starosta na základě informací poskytnutých Bc. Nevrlou dal návrh usnesení č. 16/3 z 
02.02.2022 nerevokovat a ponechat původní rozhodnutí zastupitelstva města. Zároveň sdělil, 
že po poskytnutí konečných informací Střediskem volného času Vratimov bude 
zastupitelstvu nově předložen materiál k rozhodnutí.  
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města nerevokuje usnesení č. 16/3 z 02.02.2022. 
Hlasování: PRO: 14 

 
 
17/16 Smlouva č. 544/B1/2022 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního 

fondu dopravní infrastruktury na rok 2022 v rámci akce „Horní Datyně – chodník 
ul. Vratimovská“ – ISPROFOND 5817510247 

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města si vyhrazuje v souladu s ustanovením § 84 odst. 4 zákona č. 
128/2000 Sb., zákon o obcích, ve znění pozdějších předpisů, schválit přijetí dotace ze 
Státního fondu dopravní infrastruktury, pro akci „Horní Datyně – chodník ul. Vratimovská“ – 
ISPROFOND 5817510247, v celkové výši příspěvku maximálně 12.458.617 Kč.  
Hlasování: PRO: 14 

 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace ze Státního fondu dopravní infrastruktury, 
pro akci „Horní Datyně – chodník ul. Vratimovská“ – ISPROFOND 5817510247, v celkové výši 
příspěvku maximálně 12.458.617 Kč.  
Hlasování: PRO: 14 
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Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu č. 544/B1/2022 o poskytnutí finančních 
prostředků z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2022 pro akci „Horní 
Datyně – chodník ul. Vratimovská“ – ISPROFOND 5817510247, s celkovou výší příspěvku 
maximálně 12.458.617 Kč, mezi městem Vratimov a Státním fondem dopravní infrastruktury, 
Sokolovská 278, Praha, IČ 70856508. 
Hlasování: PRO: 14 

 
 
17/8 Poskytnutí peněžitého daru pro TJ Sokol Vratimov 

 
Zastupitelé se zpět vrátili k dokončení projednání materiálu „Poskytnutí peněžitého daru pro 
TJ Sokol Vratimov“.  
 
Ilona Spratková za TJ Sokol Vratimov byla vyzvána, aby podrobně zastupitele seznámila 
s plánovanou výměnou osvětlovacích těles v tělocvičně TJ. 
 
Ilona Spratková sdělila, že na základě revizní zprávy elektro osvětlení sportoviště neodpovídá 
normě. Navíc stropní konstrukce, kde jsou zavěšeny osvětlovací tělesa, je původní a začíná se 
propadat. 
 
Na výměnu osvětlovacích těles mají od konce loňského roku vybranou firmu s tím, že 
náklady na výměnu osvětlovacích těles jsou 180.000 Kč. Osvětlení je řešeno světelným 
odrazem a tělesa budou umístěna nad okny. Náklady na změnu rozvaděče a opravu stropní 
konstrukce nejsou v současné době stanoveny. 
 
Ing. Kiška doporučil provést sondy do stropní konstrukce. Náklady zřejmě budou převyšovat 
finanční možnosti města. 
 
 
V 16:10 h odešel Mgr. Radek Nitka. 
 
 
Ing. Kiška dal protinávrh poskytnout peněžitý dar ve výši 90.000 Kč. 
 
 
V 16:15 h odešel Karel Smuž. 
 
 
V 16:15 h přišel Mgr. Radek Nitka. 
 
 
Mgr. Kašička dal protinávrh materiál odložit k projednání na další zasedání zastupitelstva 
města. 
 
Starosta zkonstatoval, že žádost byla nedostatečně zpracována, není z ní patrný rozsah 
prováděných prací a s tím související celkové náklady. Bylo by vhodné nejdříve svolat osobní 
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jednání TJ Sokol Vratimov s vedením města. Starosta se ztotožňuje s návrhem Mgr. Kašičky 
na odložení projednání předkládaného materiálu.  
 
Zastupitelé města hlasovali k návrhu Mgr. Kašičky k odložení projednání materiálu 
„Poskytnutí peněžitého daru pro TJ Sokol Vratimov“ na další zasedání zastupitelstva města. 
Hlasování: PRO: 13 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo o odložení projednání materiálu „Poskytnutí peněžitého daru 
pro TJ Sokol Vratimov“ na příští zasedání zastupitelstva města. 
PRO: 13  
 
 
 
Během zasedání zastupitelstva: 
 
Bc. Martin Čech: 

 Probíhají realizační nebo přípravné práce na těchto akcích: 
- Chodník ulice Vratimovská v Horních Datyních 
- Oprava MK U Mateřské školy ve Vratimově 
- Oprava MK U Březinek ve Vratimově 
- Kanalizace Zaryjská ve Vratimově 
- Mapování výtluků na MK 

 
Ing. Lenka Kašičková: 

 Jménem občanů upozornila na neúměrné obtěžování hlukem a osvětlením novou 
stavbou věže MG Odra Gas Na Popinci.  
Vedoucí odboru výstavby a životního prostředí Ing. Palacká sdělila, že v současné době 
probíhá správní řízení před vydáním kolaudačního souhlasu. Doložené stanoviska 
dotčených orgánů státní správy jsou kladná. Krajská hygienická stanice nevyžadovala 
zkušební provoz. MG Odra Gas v současné době má v provozu dva bloky s tím, že po 
vydání kolaudačního souhlasu starý blok bude odstaven. Zároveň pracuje na snížení 
hlučnosti. 
 

Ing. Christos Kirkopulos: 

 Jak je daleko příprava výstavby domu pro seniory? 
Vedoucí odboru výstavby a životního prostředí Ing. Palacká sdělila, že stavba je před 
vydáním stavebního povolení. 
Starosta uvedl, že si domluví schůzku na Krajském úřadu MSK k prověření možností 
získat dotaci na realizaci a následný provoz. 

 Je problém se vzduchotechnikou nové provozní budovy na stadionu? 
Vedoucí odboru správy sportovních a kulturních zařízení Bc. Filip sdělil, že 
vzduchotechnika byla řešena v rámci reklamace. U ventilátorů chyběly zpětné klapy, 
které se doplňují dle původní projektové dokumentace. Pokud se bude kondenzát dál 
tvořit, budou se muset přijat další opatření. 
 

 



11 
 

Michal Kocurek: 

 Má město zpracovaný záložní plán zásobování teplem v případě výpadku ze strany 
Liberty Ostrava, a. s.? 
Starosta uvedl, že náhradně by teplo bylo odebíráno z teplárny TAMEH Czech, s. r. o. 
Byla vypracována studie na vybudování centrální kotelny nebo více menších kotelen. 

 
Bc. David Böhm: 

 V souvislosti s komunálním odpadem byl předpoklad příjmů v roce 2022 od občanů ve 
výši 3.810.000 Kč a od EKO-KOM ve výši 1.050.000 Kč. K 31.03.2022 od občanů bylo 
vybráno 3.703.864 Kč. V současné době má město 955 neplatičů. 

 
 
 
Starosta města 17. zasedání zastupitelstva města ukončil v 17:00 h. 
 

 
 

Zápis zapsala: Ing. Renáta Mičulková 

 
 
Ověřovatelé zápisu:   Mgr. Kateřina Čechová 

    
  
 Karel Smuž  

 
 
Ve Vratimově 27.04.2022 

  
 
 
 
 
 
Bc. Martin Čech        Bc. David Böhm 

starosta         místostarosta                           
 
 


